

**Message from
the Governor General**

**Message du
Gouverneur général**



Books have always played a vital role in my life, so much so that they are included in my personal coat of arms to symbolize my love of reading, writing and the transmission of knowledge.

This year, as we celebrate the 150th anniversary of Confederation, I would like to encourage all Canadians to tell the stories that shape our country and to share those stories from coast to coast to coast. The books selected for the 35th Awards for Excellence in Book Design in Canada are the perfect media for this, reaching a broad audience—well beyond our borders—and speaking to the incredible talent that abounds within our great nation.

As patron of the Alcuin Society, I am once again delighted to congratulate the winners of these awards. I would also like to commend the members of the Alcuin Society for their invaluable efforts to bring Canadian culture to the world.

Thank you all for being stewards of the past, present and future of beautiful books!

HIS EXCELLENCY THE RIGHT HONOURABLE

David Johnston

Les livres ont toujours joué un rôle essentiel dans ma vie, ils symbolisent d'ailleurs mon amour de la lecture, de l'écriture et de la transmission du savoir dans mes armoiries.

Cette année, les Canadiennes et les Canadiens célèbrent le 150^e anniversaire de la Confédération. À cette occasion, j'encourage tous mes concitoyens à raconter les récits qui façonnent notre pays et à les diffuser d'un océan à l'autre. Les livres qui sont au cœur des 35^e Prix pour l'excellence de la conception graphique du livre au Canada sont de parfaits médiums pour le faire. Ceux-ci rejoignent un vaste public, bien au-delà de nos frontières, et témoignent du remarquable talent qui abonde au sein de notre grande nation.

À titre de président d'honneur de la Société Alcuin, je suis une fois de plus ravi de féliciter les lauréates et lauréats de ces prix. J'applaudis également les membres de la Société Alcuin pour leur contribution remarquable au rayonnement de la culture canadienne.

Merci à vous tous de veiller au passé, au présent et à l'avenir des beaux livres!

SON EXCELLENCE LE TRÈS HONORABLE

David Johnston